

Maryknoll Fathers' School
Life-wide Learning Fund

25 May 2018

Dear parents/guardians,

In order to provide fair and diversified learning opportunities for all students, financial assistance from the Hong Kong Jockey Club Life-wide Learning Fund is available for students in need. With this assistance, students are encouraged to participate in extra-curricular activities or learning experiences organised by the school. Families receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or a full/half grant under the School Textbook Assistance (TA) Scheme offered by the Student Finance Office (SFO) in the current school year would benefit. Other applicants will also be considered according to their special circumstances. Our school will decide on the subsidy that can be allocated to each eligible applicant and release the subsidy in due course.

Please complete the reply form in eNotice on or before 30 May 2018 (Wednesday). If you do not intend to apply for the subsidy now, you may submit your application later when the need arises.

Ho Lik Sang Lobo
Principal

CKY

----- ✂ -----
Reply Slip

Name of student: _____

Class: _____ Class No.: _____

The Principal, Maryknoll Fathers' School
Dear Sir,



Please fold and seal with staples or adhesive tape.

I have noted the letter dated 25 May 2018 regarding the Life-wide Learning Fund.

- * Our family does not need to apply for any subsidies now.
- I would like to apply for the Life-wide Learning Fund for the following reason(s):
- We are receiving the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA File No.: _____)
 - We have received a full/half grant under the SFO School Textbook Assistance (TA) Schemes. (The school will refer to the reports from SFO for details.)
 - Others (Please specify): _____

Please provide the name (in English) of a parent/guardian for receiving the subsidy (if applicable) in the form of a crossed cheque: _____

Name of parent/guardian: _____ Signature of parent/guardian: _____

Date: _____ Telephone no.: _____

* Please put a tick (✓) as appropriate.



瑪利諾神父教會學校

全方位學習基金

敬啟者：為使所有學生能獲得均等及多元的學習機會，香港賽馬會全方位學習基金對有需要的學生提供資助，鼓勵他們參與學校舉辦的課外活動或學習經歷。在本學年領取社會福利署「綜援(CSSA)」或學生資助處「學校書簿津貼(TA)」的學生家庭，均符合受助資格。其他申請則按個別情況考慮。本校會就 貴子弟參加各項活動所應得的津貼，於稍後發放。

請 閣下於五月三十日(星期三)或之前填妥電子通告的回條作覆。若現時無意申請，可以稍後在有需要時提出。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年五月二十五日

CKY



回 條

學生姓名： _____

班別： _____ 班號： _____



請對摺至此，用釘書釘或膠紙封妥。

敬覆者：本人已知悉五月二十五日發出關於「全方位學習基金」的通告內容。

* 本人暫時無意申請活動資助。

本人有意申請有關的活動資助。原因為：

本人現正接受「綜合社會保障援助(綜援)」。(綜援檔號： _____)

敝子弟在本學年獲得學生資助處「學校書簿津貼全/半額津貼」。(學校可從學生資助處給予學校的報告中得知詳情。)

其他(請註明)： _____

請提供一位家長或監護人的英文姓名，以便將津貼(如適用)以劃線支票發放：

此覆
瑪利諾神父教會學校校長

家長姓名： _____

家長簽署： _____

日期： 2018年 月 日

聯絡電話： _____

* 請在適當方格內加上✓號。

